
 1 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ  ЯБЛАНИЦА 

 

ПРОТОКОЛ № 13 

 

         Днес 29.10.2024г. от 14.00 часа се проведе редовно заседание на Общински съвет  

Ябланица. 

         Присъстват 10 общински съветници. Със заявление за отсъствие - г-н Велизар 

Николаев-общ. съветник и г-н Любен Василев-общ.съветник. С телефонно обаждане за 

закъснение - г-н Симо Иванов-общ.съветник. 

         Присъстват: г-н Найден Найденов-кмет на общината, г-жа Цонка Василева-зам.-кмет, г-

н Ивелин Йошев-секретар, г-жа Иванка Христова-гл.счетоводител, г-жа Диана Василева-

гл.експ. СП, г-жа Величка Минчева-ст.експ. БТРЗ, г-жа Светла Симеонова-ст.експ. ОСЕ, г-н 

Калин Кънчев-кмет с. Брестница, г-жа Мая Петкова-кмет с. Орешене, г-жа Николинка 

Чобанова-кмет с. Малък извор, г-н Дако Нанев-кмет.н-к с. Г.Брестница. 

         Присъстват и: г-жа Наталия Борисова-директор ДГ „Райна Княгиня“ гр. Ябланица. 

         Присъстват граждани. 

         Заседанието откри и ръководи г-н Румен Гаврилов-председател на Общински съвет.  

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – поясни, че съгласно чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА и 

чл. 73, ал.1 от Правилника за организацията и дейността на ОбС, неговите комисии и 

взаимодействието му с ОбА, за мандат 2023-2027 заседанието на Общински съвет е законно 

и представи проекта за днeвен ред. Обърна внимание на общинските съветници, че те 

съгласно препоръките на ПК ,,Бюджет и финанси” са получили на личните си имейл адреси, 

допълнително представената информация по т. 2.2. и т. 2.4. Даде думата за предложения за 

изменение и допълнение на така представения проект за дневен ред. 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – предложи в спешен порядък в проекта за 

дневен ред да бъде включено предложение от негова страна, относно стартиране на 

изпълнение и отпускане на средства за обект от Разчета за финансиране на капиталови 

разходи 2024г. – Приложение 3-А към Бюджет на Община Ябланица за 2024г., което касае 

доизграждането на подпорната стена при Спортната зала. Предложението е внесено вчера в 

Общински съвет, а забавянето е от страна на самата фирма, която късно вчера е представила  

офертата. Но, времето позволява да бъде стартирано строителството още повече, че предстои 

реализацията на т.нар. „Голям проект“, касаещ реконструкцията на водопровод по няколко 

улици в града, една от които е ул. „Васил Левски“, за това е добре първо да се направи тази 

подпорна стена която да има време да улегне, тъй като трасето на водопровода минава до 

нея. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – попита общинските съветници има ли някой от 

тях против току що направеното предложение от кмета на общината за включване на нова 

точка в проекта за дневен ред? 

         Тъй като никой от общинските съветници не възрази, г-н Гаврилов обяви 10 минутна 

техническа почивка, за да може допълнителния материал да бъде размножен и представен на 

общинските съветници. 

 

          След като заседанието беше възобновено, г-н Румен Гаврилов-председател ОбС изрази 

надежда, че общинските съветници са успели да се запознаят с текста на предложението и  

предложи то да бъде включено в проекта за дневен ред като нова т. 2.9. 

         Тъй като от страна на присъстващите в залата общински съветници други предложения 

не бяха направени, г-н Румен Гаврилов-председател ОбС обяви, че преминават към 

процедура «Гласуване» за включване на новата т. 2.9. в проекта за дневен ред. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници;  
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         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

         Предложението от Кмета на Общината влиза в проекта за дневен ред като нова т. 2.9. 

 

          Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС - обяви, че се преминава към процедура 

«Гласуване» за приемане на така формирания проект за дневен ред. 

 

         Общински съвет прие да работи по следния  

 

Дневен ред 

         1. Предложение от Председател Общински съвет, относно приемане на отчет за 

изразходвани средства за командировки от Председател Общински съвет Ябланица за 

периода от 01.07.2024г. до 30.09.2024г.  

         2. Предложения от Кмета на Общината: 

            2.1. Приемане на Одитен доклад на Сметна палата за извършен финансов одит на 

консолидирания финансов отчет на община Ябланица за 2023г. 

            2.2. Информация за всички настоящи проекти, проекти в действие, проекти в 

устойчивост, както и бъдещи такива, включително усвоения размер средства от програмите 

на Европейските фондове, за периода от 01.01.2024г. до 30.09.2024г. 

            2.3. Информация за събираемостта на приходите с местен характер – данъци, такси: 

„пазар“, „тротоарно право“, „административни и технически услуги“, дължими вземания, 

включително предприети конкретни мерки за повишаване на събираемостта на приходите от 

01.01.2024г. – 30.09.2024г. 

            2.4. Отчет за събираемостта на наемните вноски от предоставено под наем общинско 

имущество към 30.09.2024г. 

            2.5. Отчет за извършените дейности и извършените разходи по сметосъбиране, 

сметоизвозване и поддържане на териториите за обществено ползване в община Ябланица за 

периода 01.01.2024г. – 30.09.2024г. 

            2.6. Учредяване на еднократно право на прокарване на съоръжение на техническата 

инфраструктура през имот – общинска собственост, находящ се в гр. Ябланица.  

            2.7. Завишаване броя на децата в групите над норматива в ДГ „Райна Княгиня“ – гр. 

Ябланица за учебната 2024/2025г. 

            2.8. Отчет за извършените командировъчни разходи от кмета на Община Ябланица за 

периода 01.07.2024г. – 30.09.2024г. 

            2.9. Стартиране на изпълнение и отпускане на средства за обект от Разчета за 

финансиране на капиталови разходи 2024г. – Приложение 3-А към Бюджет на Община 

Ябланица за 2024г. 

         3. Питания, мнения, разни. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

         По точка 1. Предложение от Председател Общински съвет, относно приемане на отчет 

за изразходвани средства за командировки от Председател Общински съвет Ябланица за 

периода от 01.07.2024г. до 30.09.2024г.  

         Отношение взе г-н Румен Гаврилов-председател ОбС, който представи отчета и даде 

думата за предложения, мнения и коментари. 

 



 3 

          Тъй като такива не бяха направени обявена бе процедура „Гласуване“ на основание чл. 

27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на представения отчет за изразходвани средства за 

командировки от Председател Общински съвет Ябланица за периода от 01.07.2024г. до 

30.09.2024г.  

 

          По т. 1. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 157 

гр. Ябланица, 29.10.2024г. 

 

         Относно: Приемане на отчет за изразходвани средства за командировки от Председател 

Общински съвет Ябланица за периода от 01.07.2024г. до 30.09.2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА и чл. 21, ал. 7 от Правилника за 

организацията и дейността на Общински съвет, неговите комисии и взаимодействието му с 

Общинска администрация. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения отчет за изразходвани средства за командировки от 

Председател Общински съвет Ябланица за периода от 01.04.2024г. до 30.06.2024г.  

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванова, Румен Гаврилов, 

Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 2. Предложения от Кмета на Общината: 

         По точка 2.1. Приемане на Одитен доклад на Сметна палата за извършен финансов 

одит на консолидирания финансов отчет на община Ябланица за 2023г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

         Г-н Иван Георгиева-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – отбеляза, че разликата между предложението за 

решение на кмета на общината и това на постоянната комисия е, че Общински съвет приема 

одитния доклад на Сметна палата „за сведение“. Всички добре знаят, че Общински съвет не е 

орган, който стои над Сметна Палата, този орган е Народното събрание. 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – поясни, че преди няколко години когато е 

поел управлението на Общината одитния доклад на Сметна Палата е съдържал двадесет и 

пет забележки, а в настоящия такъв те са само четири. В началото на месеца заедно с главния 

счетоводител – г-жа Иванка Христова са били извикани в Ловеч, в Сметна палата, за да им 

бъде връчен доклада и от там са изказали своите похвали към добрата работа на г-жа 

Христова. Изрази мнение, това негово изказване да не се приема като хвалене, но е факт, че 

г-жа Христова и целия екип, който работи с нея, въпреки работата по проектите успяват да се 

справят добре. 
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         Тъй като други мнения, предложения и коментари не бяха направени г-н Румен 

Гаврилов-председател ОбС обяви, че се преминава към процедура „Гласуване“ за приемане 

на представеният Одите доклад на Сметна палата. 

 

         По т. 2.1. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 158 

гр. Ябланица, 29.10.2024г. 

 

         Относно: Приемане на Одитен доклад на Сметна палата за извършен финансов одит на 

консолидирания финансов отчет на община Ябланица за 2023г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и ал. 2 от ЗМСМА, във връзка с чл. 140, ал. 1 от Закона за 

публичните финанси и чл. 49, ал. 3 от Закона за Сметната палата, чл. 48, ал. 1 и чл. 51 от 

Наредба № 3 за условията и реда за съставяне на тригодишна бюджетна прогноза за 

местните дейности и за съставяне, приемане, изпълнение и отчитане на бюджета на община 

Ябланица. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема за сведение Одитен доклад на Сметна палата за извършен финансов одит на 

консолидирания финансов отчет на община Ябланица за 2023г., съдържащ немодифицирано 

мнение, копие от който е приложен към настоящото решение. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванова, Румен Гаврилов, 

Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 2.2. Информация за всички настоящи проекти, проекти в действие, проекти в 

устойчивост, както и бъдещи такива, включително усвоения размер средства от програмите 

на Европейските фондове, за периода от 01.01.2024г. до 30.09.2024г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

         Г-н Иван Георгиева-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия и отправените препоръки от страна на комисията, като поясни, че в 

представената допълнителна информация също има пропуски, но като цяло нещата са добре 

изготвени. 

 

         Тъй като други мнения и коментари не бяха направени г-н Румен Гаврилов-председател 

ОбС обяви, че се преминава към процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от 

ЗМСМА за приемане на представената информация от кмета на общината,  подкрепена от 

ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и 

национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 
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         По т. 2.2. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 159 

гр. Ябланица, 29.10.2024г. 

 

         Относно: Информация за всички настоящи проекти, проекти в действие, проекти в 

устойчивост, както и бъдещи такива, включително усвоения размер средства от програмите 

на Европейските фондове, за периода от 01.01.2024г. до 30.09.2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 24 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представената Информация за всички настоящи проекти, проекти в действие, 

проекти в устойчивост, както и бъдещи такива, включително усвоения размер средства от 

програмите на Европейските фондове за периода от 01.01.2024г. - 30.09.2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванова, Румен Гаврилов, 

Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

         По точка 2.3. Информация за събираемостта на приходите с местен характер – данъци, 

такси: „пазар“, „тротоарно право“, „административни и технически услуги“, дължими 

вземания, включително предприети конкретни мерки за повишаване на събираемостта на 

приходите от 01.01.2024г. – 30.09.2024г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на  

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост“. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия, като поясни, че и на заседанието на комисията е коментиран въпроса с 

предприемане на по-стриктни мерки по отношение събираемостта на местните данъци, 

включително и по населени места. 

 

         Тъй като други мнения и коментари не бяха направени г-н Румен Гаврилов-председател 

ОбС обяви, че се преминава към процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от 

ЗМСМА за приемане на представената информация от кмета на общината, подкрепена от ПК 

„Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и 

национални програми, и проекти, търговия, услуги и заетост“. 

 

         По т. 2.3. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 160 

гр. Ябланица, 29.10.2024г. 

 

         Относно: Информация за събираемостта на приходите с местен характер – данъци, 

такси: „пазар“, „тротоарно право“, „административни и технически услуги“, дължими 
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вземания, включително предприети конкретни мерки за повишаване на събираемостта на 

приходите от 01.01.2024г. – 30.09.2024г. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 7 и ал. 2 от ЗМСМА. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представената информация за събираемостта на приходите с местен характер 

– данъци, такси “пазар“, „тротоарно право“, „административни и технически услуги“, 

дължими вземания, включително предприети конкретни мерки за повишаване на 

събираемостта на приходите от 01.01.2024г. – 30.09.2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванова, Румен Гаврилов, 

Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

         По точка 2.4. Отчет за събираемостта на наемните вноски от предоставено под наем 

общинско имущество към 30.09.2024г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на ПК 

„Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и 

национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост“. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия и акцентира вниманието върху допълнително представената 

информация, включително съдържащата се „закачка“ в нея, че същата информация е 

представяна и през м. април 2024г., като подчерта, че и тогава, и сега го казва – тези наеми, 

на тези имоти, не само че договорите им трябва да бъдат преразгледани, а и наемите трябва 

да бъдат увеличени, и то двойно. 

         Г-жа Светла Симеонова-ст.експ. ОСЕ – поясни, че в сключените договори за отдаване 

под наем няма клауза, която да третира двойното увеличение на дължимият наем. 

 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник и г-жа Светла Симеонова-ст.експ. ОСЕ влязоха в 

диалог по отношение съдържанието на договорите за наем, техните срокове и определяне 

размер на дължимата наемна вноска по тях. 

 

         Поради липса на други изказвания, предложения и коментари г-н Румен Гаврилов-

председател ОбС обяви, че се преминава към процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 

5 от ЗМСМА за приемане на представеният отчет от кмета на общината, подкрепен от ПК 

„Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и 

национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост“. 

 

          По т. 2.4. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 161 

гр. Ябланица, 29.10.2024г. 
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         Относно: Отчет за събираемостта на наемните вноски от предоставено под наем 

общинско имущество към 30.09.2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 8, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения Отчет за събираемостта на наемните вноски от предоставено 

под наем общинско имущество към 30.09.2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванова, Румен Гаврилов, 

Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

         По точка 2.5. Отчет за извършените дейности и извършените разходи по 

сметосъбиране, сметоизвозване и поддържане на териториите за обществено ползване в 

община Ябланица за периода 01.01.2024г. – 30.09.2024г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на ПК 

„Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и 

национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост“. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия, като заяви, че градът е потънал в боклук. По селата – също, с 

изключение на с. Орешене. Подчерта, че по най-бърз и експедитивен начин Общината трябва 

да се задейства и да приведе града във вида, в който трябва да бъде! 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – уточни, че проблема със сметосъбирането и 

сметоизвозването не е само на територията на общината, а е проблем в цялата страна. 

Всички гледат телевизия и виждат ежедневните репортажи в тази област. Тази дейност не е 

конкретна за определени хора, а е дейност на цялата общество. Всичко опира до съзнанието 

на хората. По тази причина и постоянно апелира, и към директори на училища, и към 

отделни личности да се дават примери и да се учат на чистота. За съжаление и техниката е 

малко, постоянно се чупи нещо, хората ангажирани в тази дейност също недостигат. Попита 

в инициативата „Да почистим България за един ден“ колко и кои общински съветници са се 

включили и са дали личен пример? Този проблем е голям и се увеличава. Всички знаят, че 

отложиха с една година приемането на новият начин за изчисляване на такса смет, но това по 

никакъв начин не трябва да ги успокоя. Работата е започнала, екипът е сформиран, ще се 

направят и информационни кампании. Постоянно обменя информация с кметовете на 

съседни общини. На никой не му е приятно, но нещата стоят по този начин. 

         Г-н Мариян Иванов-общ.съветник – попита как стои въпроса с механизма за извозване 

и изхвърляне на строителните отпадъци? Защото този механизъм реално не работи и има ли 

възможност да се помисли за някакъв друг вариант. Даде конкретни примери. 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – уточни, че това са отпадъци, които не могат 

да скрият и се изхвърлят точно, чрез техниката на строителните магазини. Предупредени са 

както всички собственици на този вид магазини, така и самите шофьори. И има ефект, 

обаждат се и питат, къде да бъдат изхвърлени тези отпадъци. Даде конкретен пример с 

изхвърлени четири броя автомобилни гуми и то от човек, който не е ром. Не бива да се 

оправдават и с тях вече. Подчерта, че всичко опира до съзнанието на човека! Всеки момент 
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ще тръгне и видео наблюдението, което обхваща целия град и тогава, всеки който си 

изхвърля боклуците, където не трябва да ще бъде глобяван и показван на екран, за да се 

види. Предупредени са и кметовете по населени места, тези строителни отпадъци да се 

струпват на лесно достъпни места, за да може техниката като отиде да ги вдигне и да се 

почисти. 

         Г-жа Валентина Йотова-гражданин – изказа своята благодарност към кмета на 

общината за оказано съдействие при почистване на струпани строително отпадъци след 

извършен ремонт в дома й. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – изрази мнение, че и техника и хора има. Не 

случайно Общински съвет е прехвърлил 3-те бр. от Спортната зала към дейност „Чистота“. 

Ресурс има. Факт е, че никога до сега този град не е бил толкова мръсен! Що се отнася до 

инициативата „Да почистим България за един ден“ той, самият е бил в с. Орешене, знае за 

общински съветници, които са били в с. Брестница. Никъде, няма задължението, че трябва да 

са в Ябланица. 

          Г-н Иван Николов-общ.съветник – изрази мнение, че не трябва да се разчита на 

някакви кампании, за да почистят. Всеки ден трябва да си чисти. Поставени са контейнери за 

разделно събиране на отпадъците, но те не се използват, поради незнание. Хората трябва да 

се учат, да им се показва. Другите контейнери са малко. Да не говорят, че в тях се изхвърлят 

боклуци, няма да коментира какви и от кой, но след това идват хора, които ровят в този 

боклук и половината от него остава извън контейнерите. Районът около язовира е потънал в 

боклуци и всички рибари, има идеята, да се организират, за да се почисти мястото. Изрази 

надежда че кмета на общината ще окаже съдействие, след това, по извозване на събраните 

отпадъци. Поддържане на чистота е задължение за всеки един от тях, Найден е прав. Но, в 

никакъв случай, не трябва да ги успокоява факта, че навсякъде е така. Отново повтори, че 

контейнерите за разделно събиране на отпадъците не се използват. 

         Г-н Милен Миленов-общ.съветник – запозна присъстващите с начина на изхвърляне на 

строителни отпадъци в с. Брестница и с факта, че нещата там вече са организирани като 

цяло. Остава обаче с впечатлението, че колкото и грубо да прозвучи, трябва с кривак да 

застанеш до контейнера и да следиш изхвърля ли си боклука в него или до него. 

         Г-н Драгомир Марков-общ.съветник – отбеляза, че преди няколко години се е 

коментирал въпроса за доставката и ползването на контейнери за строителни отпадъци, 

защото тези отпадъци са най-фрапиращи. Акцентира вниманието и върху почистването в 

петъчния ден – пространството на самия пазар се почиства, но след т.нар битак не. И няма 

обяснения какво е причината? По същия начин както се почиства след пазара, нека тези 4-5 

човека да минат и да почистят и след битака, защото остават какви ли не боклуци, вкл. 

обувки, дрехи и т.н. Има хора достатъчно по програмите, които да минат и да почистят. 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – обясни, че имат сключен договор с фирмата, 

която отговаря за сметосъбирането и сметоизвозването, но за да се докара един такъв 

контейнер трябва да бъде заявен, а никой не иска да плаща. Има вариант е да бъдат докарани 

такива контейнери, които да стоят на склад и при нужда да се предоставят. Може да се 

създаде като организация.   

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС  - обяви, че преминават към процедура 

„Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на представеният отчет от 

кмета на общината, подкрепен от ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, 

инвестиционна политика, европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и 

заетост“. 
 

          По т. 2.5. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 162 

гр. Ябланица, 29.10.2024г. 
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         Относно: Отчет за извършените дейности и извършените разходи по сметосъбиране, 

сметоизвозване и поддържане на териториите за обществено ползване в община Ябланица за 

периода 01.01.2024г. – 30.09.2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 7 и т. 23 от ЗМСМА във връзка с чл. 66, ал. 1 от 

Закона за местните данъци и такси и Решение № 15/21.12.2023г. на Общински съвет. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения отчет за извършените дейности и извършените разходи по 

сметосъбиране, сметоизвозване и поддържане на териториите за обществено ползване в 

община Ябланица за периода 01.01.2024г. – 30.09.2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванова, Румен Гаврилов, 

Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

         По точка 2.6. Учредяване на еднократно право на прокарване на съоръжение на 

техническата инфраструктура през имот – общинска собственост, находящ се в гр. Ябланица.  

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на ПК 

„Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и 

национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост“. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представеното предложение за решение от кмета на общината, подкрепено от ПК „Бюджет и 

финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални 

програми и проекти, търговия, услуги и заетост“. 

 

          По т. 2.6. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 163 

гр. Ябланица, 29.10.2024г. 

 

         Относно: Учредяване на еднократно право на прокарване на съоръжение на 

техническата инфраструктура през имот – общинска собственост, находящ се в гр. Ябланица. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 193, ал. 4, ал. 5 и ал. 8, чл. 210, ал. 1 от 

Закона за устройство на територията.  

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Дава съгласие да бъде учредено възмездно право на прокарване на съоръжение на 

техническата инфраструктура, а именно „Водопроводно отклонение  към УПИ ХІІ-966, кв. 9  

по плана на гр. Ябланица – незастроен“, в поземлен имот с идент. 87014.701.4100, с обща 
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дължина 2 м., съгласно одобрено трасе през общински имоти с идент. 87014.701.2188 по 

Кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Ябланица, общ. Ябланица. 

 

          2. Да бъде изготвена експертна пазарна оценка от лицензиран оценител на засегната 

площ общинска собственост, предмет на исканото право на прокарване, за сметка на 

възложителя Пламен Красимиров Петков. 

 

          3. Титулярът на учреденото с настоящото решение право на прокарване носи 

отговорност за спазване разпоредбата на чл. 193, ал. 5 от Закона за устройство на 

територията, а именно – да не се влошават условията за застрояване на поземления имот, да 

не се възпрепятства установения начин на трайно ползване на имота и да не се засягат 

разрешени строежи или съществуващи сгради в него. 

 

         4. Възлага на Кмета на Община Ябланица да издаде заповед по реда на чл. 193 от 

Закона за устройство на територията (ЗУТ). 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванова, Румен Гаврилов,  

Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

         По точка 2.7. Завишаване броя на децата в групите над норматива в ДГ „Райна 

Княгиня“ – гр. Ябланица за учебната 2024/2025г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и поясни, че материалът не е 

разглеждан на заседание на комисия, тъй като е бил представен след като бяха вече 

проведени заседанията на комисиите. Имат го пред себе си, добре е изготвен и всеки от 

съветниците би трябвало да се е запознал с него. 

         Г-жа Диана Василева-гл.експ. СП – подробно внесе яснота защо се налага това 

предложение да бъде внесено и разгледано в Общински съвет. 

         Г-жа Наталия Борисова-директор ДГ „Райна Княгиня“ гр. Ябланица – поясни, че 

предложението е провокирано преди всичко от факта, че от тази учебна година започва да 

работи механизма по обхващане в задължително предучилищно обучение и на децата 

навършили 4 години. Това е една от причините, за да се увеличи броя на децата в детската 

градина. Внесла е мотивирано предложение до кмета на общината и счита, че то ще бъде 

уважено. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи проекта за решение предложен от 

кмета на общината, като предложи нова редакция на текста в т. 3. - допуска предварително 

изпълнение на решението на основание чл. 60, ал. 1 от Административнопроцесуалния 

кодекс.  

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представеното предложение за решение от кмета на общината едновременно с направеното 

допълнение в текста на т. 3 от страна на г-н Румен Гаврилов-председател ОбС. 

 

          По т. 2.7. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 164 

гр. Ябланица, 29.10.2024г. 
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         Относно: Завишаване броя на децата в групите над норматива в ДГ „Райна Княгиня“ – 

гр. Ябланица за учебната 2024/2025г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 60, ал. 1, чл. 63 и чл. 256 от 

Закона за предучилищното и училищно образование във връзка с чл. 57а от Наредбата за 

финансиране на институциите в системата на предучилищното и училищното образование, 

изм. и доп. с ПМС № 98 от 30.04.2019г. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Утвърждава завишаване на максималния брой на децата в яслената група и групите 

при целодневна организация на преучилищното образование в Детска градина «Райна 

Княгиня» - гр. Ябланица и изнесените групи в с. Брестница, с. Златна Панега и с. Добревци, 

както следва: 

              - Яслена група (1-3г.) – 26 деца; 

              - Втора подготвителна група – 29 деца; 

              - Трета подготвителна група – 28 деца; 

              - Изнесена разновъзрастова група с. Брестница – 31 деца; 

              - Изнесена разновъзрастова група с. Златна Панега – 29 деца 

              - Изнесена разновъзрастова група с. Добревци – 26 деца. 

 

         2. Завишаването на броя на децата да се извърши за периода на учебната година и при 

условие, че са спазени здравните изисквания към детските градини, определени с наредба на 

министъра на здравеопазването, и изискванията на държавния образователен стандарт за 

физическа среда и информационно и библиотечно осигуряване на детските градини и 

училища. 

 

         3. Настоящото решение да е със срок за учебната година 2024/2025 година.  

         Допуска предварително изпълнение на решението на основание чл. 60, ал. 1 от 

Административнопроцесуалния кодекс.  

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванова, Румен Гаврилов,  

Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

          По точка 2.8. Отчет за извършените командировъчни разходи от кмета на Община 

Ябланица за периода 01.07.2024г. – 30.09.2024г. 

          Отношение взе г-н Румен Гаврилов-председател ОбС, който представи точката. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представеният от кмета на общината отчет. 

 

          По т. 2.8. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 165 

гр. Ябланица, 29.10.2024г. 
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         Относно: Отчет за извършените командировъчни разходи от кмета на Община 

Ябланица за периода 01.07.2024г. – 30.09.2024г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 8, ал. 4 от Наредбата за 

командировките в страната. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представения Отчет за извършените командировъчни разходи от кмета на 

Община Ябланица за периода 01.07.2024г. – 30.09.2024г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванова, Румен Гаврилов,  

Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

          

         По точка 2.9. Стартиране на изпълнение и отпускане на средства за обект от Разчета за 

финансиране на капиталови разходи 2024г. – Приложение 3-А към Бюджет на Община 

Ябланица за 2024г.          

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и изрази мнение, че 

общинските съветници са имали възможност да се запознаят с предложението. Чули са и 

мотивите на г-н Найденов за неговото внасяне в спешен порядък. Даде думата за мнения и 

предложения по така представеното предложение. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – попита каква е тази фирма? Няма посочена 

информация за нея. 

         Г-жа Цонка Василева-зам.-кмет – отговори, че фирмата е от гр. Тетевен и тяхната 

оферта е такава. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – отбеляза, че това нещо следва да го посочат. И 

видно от представената оферта, необходимите средства са в размер на 49 896 лв., т.е 

Общински съвет правилно е взел решение и е намалил предвидените средства от 100 000лв. 

на 50 000лв., защото съветниците са били наясно, че тези средствата ще са напълно 

достатъчни. 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – поясни, че има много дейности, които не са 

включени в офертата на фирмата. 

         Г-жа Цонка Василева-зам.-кмет – обясни, че изкопните работи ще се извършват от 

багера на общината. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – изрази мнение, че багера на общината не следва да 

го включват, тъй като не се остойностява реално неговата работа. Предложи на  

Администрацията и кметовете по населени места да прецезират необходимостта от 

извършване на ремонти и да бъдат внесени предложения за използване на средствата 

заложени в резерва по бюджета на Общината. 

 

         Тъй като други мнения и коментари не бяха направени г-н Румен Гаврилов-председател 

ОбС обяви, че се преминава към процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от 

ЗМСМА за приемане на представеното предложение за решение от кмета на общината. 

 

          По т. 2.9. Общински съвет прие 
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РЕШЕНИЕ 

 № 166 

гр. Ябланица, 29.10.2024г. 

 

         Относно: Стартиране на изпълнение и отпускане на средства за обект от Разчета за 

финансиране на капиталови разходи 2024г. – Приложение 3-А към Бюджет на Община 

Ябланица за 2024г.          

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, Решение № 46/19.02.2024г. 

прието повторно с Решение № 50/14.03.2024г. на Общински съвет Ябланица във връзка с чл. 

124 от закона за публичните финанси. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Дава съгласие средства в размер на 49 896,00 /четиридесет и девет хиляди осемстотин 

деветдесет и шест/ лева заложени за позиция 40 - „Подпорна стена в поземлен имот с идент. 

87014.701.2016, средствата се отпускат след представена оферта и решение на Общински 

съвет“, в Разчетите за капиталови разходи 2024г., Приложение 3-А, да бъдат разходвани за 

изпълнение на обекта, съгласно чл. 147, ал. 1, т. 5 от Закона за устройство на територията. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Мариян Иванов, Милен Миленов, Полина Иванова, Румен Гаврилов, 

Стефан Пастирков, Янислав Костов;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

         По точка 3. Питания, мнения, разни. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – уточни, че до този момент писмени питания от 

общински съветници и граждани не са постъпили в деловодството на Общински съвет. Даде 

думата за мнения, предложения и коментари. 

 

         Г-жа Даниела Найденова-гражданин – изрази, за пореден път, личното си мнение по 

отношение дейността на Общински съвет, по адрес на присъстващите и отсъстващите 

общински съветници, включително и към председателя на ОбС. 

 

          Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – поради изчерпване на дневния ред закри 

заседанието на Общински съвет Ябланица в l5:10 часа. 

 

 

 

 

         Румен Гаврилов: /п/ 

         Председател Общински съвет Ябланица 

 

         Протоколчик: /п/ 

         Цветомира Петрова 

         Гл.експ. АИТООС 


